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Styremøte 7. november 2O11
Tilsiede: Lars-Erik Larsen, Jon Egil Johnsen, Per Helgesen, Olav Hals, Per Arne

Skjeggestad, Inger S. Åsle, Carine Andreassen og Kristian Asle.

forfait: Endre Steinbru, Inger Lise Fernløf og Jørgen Oksmo.

Sted: Andersen SliPPen

Referent: Kristian Åste

Fra referatet fra forrige styremøte:
Medlemskontingent- sak utsettes til neste møte.

Vedtatt at base for WS2S 2012 blir Hankø YC- prøveordning for ett

åtr

stian ønsket ikke å være regattasjef. LEL fungerer sammen med

tracking komiteen, Per Øivind og Morten Jensen'

Killing NM: Dette blir ikke arrangert av oss. Datoer passet

darlig for Killingklubben'

Finanskomite: Ikke avklart..

Bytte banldorbindelse: Inger Lise og Lars-Erik holder i dette.

Formalia i fht. Brønnøysund må på plass.

Eventuelt nytt regnskapssystem? Ikke avklart'

Huskomite: Retningslinjer ikke avklart.

Killing mast: På Plass og avklart.

Div. regatta

Union Race 2012:
per Helgesen får fullmakt til å bestemme veien videre. Kjell
Norli eistatter Espen Eggen ogblir vår representant i UR'

Homlungen lt.8.20t2:
Jane og Britt 

"r 
regattakomite safilmen med Per. Det er avholdt

møte med mange gode ideer. Eget referat vil komme'



Forespørsler om leie av klubbhus:
Følgende innvilges:
Mulig sølvbryllup 14.4.12
Konfirmasj on29.4.12
Bryllup 5.5.12
60-års dag lørdagi august

Følgende må vi svare nei til:
Selskap 22.6 eller 29.6.12
Bryllup 7.7.12

Terminlist en 20ll l2Ll2.
Se eget ark.

Områdeplanen:
Jon Egil og LEL informerte om områdeplanen. Det ble bevilget
kr 25000 fra foreningen for å få sluttført planen til fremming.

Gamle saker:
Finans/markedskomite: styremedlemmene må ænke pa mulige
løsninger fram til neste styremøte.
Værstasjonen: Endre spøres.
Forsikringer: Jon Egil, Inger Lise og LEL ser på dette.
Brev til Knut Helgesen: orav finneifram konirakter etc og
engasjerer Advokat Jon Larsen.
Parkeringsplassen: olav og per kontakter Arild Amtrup og tar
dette via advokat.

Neste styremøte:
5. desember 2011.

Forespørsler om NM arrangeme@
vi må dessverre svare nei. vi har ikfte kapasitet nes;e år.
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